
1/4

3. listopadu 2022

Model Pfizer: vyrobte nemoc a pak na ni prodávejte lék
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USA: I když je v tomto článku problém probrán z pohledu

Američanů, platí to beze zbytku také pro země EU. Vždyť i

zde se používaly především genové injekce od Pfizeru,

stejně jako nechvalně známý Paxlovid, který sice

nepomáhá, ale vyznačuje se mnoha vedlejšími účinky.

Snad netřeba zdůrazňovat ani fakt, že preference Pfizeru v zemích

EU je důsledkem nadstandardních vztahů zkorumpované šéfky EK 

Lejnové a šéfa Pfizeru Bourly.  Na zemích EU tak z tohoto pohledu

nevydělává Bourla o moc méně než na USA. A to již jen proto, že

Lejnová zcela závazně objednala tolik genových injekcí, kolik se vydá

na 10  dávek pro každého občana EU.

V úterý společnost Pfizer zveřejnila své nejnovější údaje o tržbách,

přičemž výrobce léků zveřejnil další čtvrtinu masivních tržeb a zisků

poskytovaných prostřednictvím daňových poplatníků.
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Výrobce léčiv má do konce roku získat příjmy ve výši odhadem asi

100 miliard dolarů, přičemž přibližně jednu třetinu z toho tvoří čistý

příjem. Kromě toho bude téměř celý jeho čistý příjem pocházet z jeho

experimentálních genových terapií mRNA a Paxlovid, což je

perorální pilulka proti Covid-19, nejlépe známá především pro své

vedlejší účinky, jimž se v USA říká „Paxlovid Rebound“.

Zázračný lék to není. Společnost Pfizer již doporučuje, abyste si dali

5. a 6. dávku své kdysi údajně dvoudávkové a údajně  imunizační

„vakcíny“ – mRNA COVID, která v současnosti nefunguje. A nyní se

přeorientují na model předplatného.

Generální ředitel společnosti Pfizer Albert Bourla ve své prodejní

výzvě akcionářům jasně řekl, že jeho společnost přechází na model

předplatného,   aby si udržela výnosy i do budoucna. Pokud se Pfizer

zaměřil na zdraví svých zákazníků, mají zvláštní způsob, jak to

ukázat. Společnost například zcela zavrhla obavy o bezpečnost,

protože její nejnovější booster byl  testován pouze na myších .

BRÆKING: BIDEN SAYS *FULLY VACCINATED* PEOPLE OVER AGE 5 NEED AN
ANNUAL COVID SHOT.

  
“ONCE A YEAR… IT’S JUST LIKE THE FLU SHOT.” 🤡 pic.twitter.com/qXBcucrQ5H

— Walker⚡ (@WalkerAmerica) October 25, 2022

V průběhu let 2021 a 2022 se neúspěšné experimenty s mRNA

společnosti Pfizer setkaly s dalším zkoumáním.  Nejpozoruhodnější

je, že tyto injekce jsou nyní silně spojeny se zvýšeným rizikem

krevních sraženin a myokarditidy.

Myokarditida může způsobit oslabení srdce a může vést ke stavu

zvanému kardiomyopatie.

Naštěstí pro vás – pokud vám vaše vakcína proti Covid-19 způsobila

kardiomyopatii – Pfizer má na to pilulku!
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Vyndaqel společnosti Pfizer, lék na kardiomyopatii, zaznamenal ve

čtvrtletí tržby ve výši 602 milionů dolarů, což je meziroční nárůst o

úžasných 29 %. Proč si tento lék kupuje mnohem více lidí? Už jen

tato otázka by měla každému zvednout obočí.

Každopádně, způsobila vám ta 5. posilovací dávka ošklivou krevní

sraženinu? Tak to máte zase štěstí!

Pfizer prodává Eliquis k léčbě krevních sraženin!

Pfizeru tyto antikoagulační léky přinesly  v tomto čtvrtletí 1,46

miliardy dolarů, meziročně o 15 % více.

Pfizer je dokonalým příkladem společnosti, která byla naprosto

zbavena jakékoli zodpovědnosti díky partnerství s vládou USA.

Samozřejmě neexistuje žádný důkaz, že by společnost Pfizer měla v

úmyslu svými neúspěšnými „vakcínami mRNA“ pacientům způsobit

zdravotní problémy. Je však jasné, že vedení společnosti Pfizer se

jednoduše nezajímá o nebezpečí jejích neúspěšných produktů.

Manažeři společnosti běžně beztrestně lžou a vědí, že neponesou

odpovědnost za svá vlastní slova, natož za bezpočet případů

poškození zdraví, které jejich produkty způsobily. Je neuvěřitelné, že

této nejžalovanější firmě světa stále tolik lidí důvěřuje.

V průběhu Covid šílenství se ukázalo, že společnost Pfizer udělá

cokoli, aby vydělala peníze, i když to znamená využít incidenty

poškození vakcínou, aby se z poškozených pacientů stali věční

zákazníci od kolébky do hrobu.

Společnost Pfizer se nestará o vaše zdraví. Jde jim jen o jejich tučné

zisky. Je čas, aby se do této reality probudilo více lidí.

ZDROJ

Překlad: Slovanka/Necenzurovaná Pravda
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Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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